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Celebrate the Mid-Autumn Festival in style!
 From September 25 to October 15, Galeries Lafayette Paris Haussmann, 

in collaboration with top brands, brings you festive rewards and exclusive experiences.

Enjoy special gifts* with qualifying purchases from your favorite brands,
 beauty, jewelry, watches, fashion, and more!

Mid-Autumn Special: AI Photo Booth Experience
All in-store visitors are invited to enjoy a free photo session at our AI Photo Booth on B1.  

Capture festive moments with a Mid-Autumn theme, and transform into a chic Parisian look 
with one-click AI magic! Take home a unique memory of the season.

Golden Week Payment Offers
 Enjoy exclusive discounts and cashback at Galeries Lafayette Paris Haussmann when you pay with 

China UnionPay, WeChat Pay, Alipay, or Mastercard during the holiday period.

Simply scan the QR code at the end of this brochure
 to participate in the respective promotions and unlock your rewards!

*All the offers listed in this catalogue cannot be used in conjunction with any other offer.
Depending on the stocks limits. Pictures not contractual. Reserved for Asian customers.

*本册子内的所有优惠不可与其他优惠活动同时使用。

活动礼品有限,送完即止。商品图片仅供参考。仅限亚洲客人。

拾桂闻秋，「月」享佳节
9月25日至10月15日期间，巴黎老佛爷百货携手各大品牌，为您献上节日专属好礼！

美妆、珠宝、手表、服饰等人气品牌，购物满额即享精美赠礼，礼遇不断，心动不止！*

节日特别体验 · AI中秋拍照亭凡到店顾客皆可免费体验负一层AI拍照亭，
拍摄中秋主题照片，还可AI一键变装，化身浪漫巴黎人，

留下一张只属于这个中秋的美好瞬间。

黄金周专属支付礼遇节日期间，使用中国银联、微信支付、支付宝或万事达卡等
指定支付方式，即可在巴黎老佛爷百货尊享专属折扣与返现优惠！

扫描本手册结尾二维码，即可参与对应支付方式满额立减或返现活动，
惊喜不断，等你开启！
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腕表和珠宝 WATCHES & JEWELRY

QEELIN
凡购买满 €2,700，即可获得Wulu 吊饰一份

A Wulu Charm upon purchase over €2,700.

DINH VAN
购满 1,500 欧元，即可获赠双心钥匙圈一个
A free Double-Hearts key ring with any purchase of 

€1,500 or more.



腕表和珠宝 WATCHES & JEWELRY

DJULA
购买任意一件产品，即可获赠一个 Djula 布料或天鹅绒小袋一个;

A free Djula fabric or velvet pouch with any purchase. 

购满 500 欧元，即可获赠首饰盒一个;
A free jewelry box with purchase of €500 or more. 

购满 800 欧元，即可获赠手链一条
A free barbed wire cord bracelet with purchase of €800 or more.



腕表和珠宝 WATCHES & JEWELRY

RADO
凡购买一款Rado Anatom自动腕表，

即可获赠一个周末旅行包和一顶Rado帽子（黑色或白色）; 
凡购买一款Rado腕表，即可获赠一本Rado笔记本

和一支黑色Caran笔

A free weekend bag and a Rado cap (black or white) 
with the purchase of a Rado Anatom Automatic. 

A free Rado notebook and a black Caran d’Ache Rado pen 
with the purchase of a Rado watch.



LONGINE
购买 PrimaLuna 系列价值超过 3000 欧元的手表，

即可获赠行李标签一个

A free luggage tag with the purchase of a watch 
from the PrimaLuna collection worth over €3,000.

GINETTE NY
购满 695 欧元，即可获赠“Life is a Dance”香水一瓶

A free “Life is a Dance” perfume with any purchase of €695 or more.
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CAROLINE NAJMANN
购满 160 欧元，即可获赠一条樱桃项链

A free cherry necklace with any purchase of €160 or more.
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BREITLING
购买任意产品，均可享受月饼品尝和获赠12 个红包，

红包内有机会赢取BREITLING帽子一顶

With every purchase, enjoy a mooncake tasting and 12 free red envelopes  
with a Breitling caps to be won.



HERBELIN
购买价值 800 欧元及以上的手表，即可获赠 Wolf手表盒一个

A free Watch Roll Wolf with the purchase of a watch worth at least €800.

LES NEREIDES
购满 400 欧元，即可获赠一条蛇形项链; 

购满 250 欧元，即可获赠一条绿宝石手链

A free snake necklace with any purchase of €400 or more. 
A free green stone bracelet with any purchase of €250 or more.
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LEATHER GOODS & ACCESSORIES 皮具和配饰

JUMP
购满 100 欧元，即可获赠免费的 RFID 袋一个

A free RFID pouch with any purchase of €100 or more.



READY-TO-WEAR服装

CK
购满 200 欧元，即可免费获赠 Calvin Klein 男士卡夹一个

A free Calvin Klein Men’s card holder with any purchase of €200 or more.

TOMMY
购满 200 欧元，即可获赠Tommy Hilfiger 男士卡夹一个

A free Tommy Hilfiger Men’s card holder with any purchase of €200 or more.



READY-TO-WEAR服装

ECOALF
购满 150 欧元，即可获赠 Ecoalf 水瓶一个

A free bottle of Ecoalf with any purchase of 150€ or more.



BEAUTY美妆

EVIDENS DE BEAUTE
购满 250 欧元，即可获赠唤醒眼膜一副

A pair of free wake-up eye masks with any purchase of €250 or more.

购满450 欧元，即可获赠Essential 套装一件
A free Essential Kit with any purchase of €450 or more.

LANCÔME
购满 150 欧元，即可获赠一个化妆包和 3 个小样。

A free pouch and 3 miniatures with any purchase of €150 or more. 

购满 299 欧元，即可获赠一个化妆包和 5 个小样。  
A free pouch case and 5 miniatures with any purchase of €299 or more.



BEAUTY美妆

GIVENCHY 
购满 120 欧元，即可获赠一个化妆包和 口红一支

A free pouch and lipstick with any purchase of €120 or more.

LA MER 
购满 450 欧元，即可获赠 La Mer 眼罩一副

和 3.5 毫升强效再生霜一罐

A free La Mer mask and 3.5 ml Intense Regeneration cream 
with any purchase of €450 or more.



BEAUTY美妆

TOM FORD 
购满 350 欧元，即可获赠 4 毫升 Privante Blend 豪华小样

或 Tom Ford 皮革配饰一件

A free 4ml Privante Blend deluxe miniature or Tom Ford leather accessory 
with any purchase of €350 or more.

JO MALONE LONDON
购满 170 欧元，即可获赠 9 毫升旅行装一件

A free 9 ml travel size with any purchase of €170 or more.



ALIMENTAIRE食品

LE CHOCOLAT DES FRANÇAIS 
购满45欧元，即可获赠心形金属盒棉花糖一盒

A free marshmallow heart metal box with any purchase of €45 or more.







活动时间:2025年9月25日-2025年10月15日

本活动仅限中国大陆地区微信支付用户参与。优惠数量有限，先到先得。

扫码享惊喜汇率

Période de l'événem ent : 25/09/2025 - 15/10/2025
L’act ivité est réservée uniquem ent aux ut ilisateurs de Chine cont inentale.
Scannez le QR code de l’événem ent sur place pour bénéficier d’un taux de

change surprise.


